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1. Forberedelse til Årsmøte 27.02.25 

Jon går gjennom agendaen for årsmøtet.  

Øystein Wormdal blir med som dirigent på årets årsmøte.  

Jon gjennomgår årsmeldingen. Denne er snart ferdig, mangler kun en del på sportslig utvalg 

fotball.  

Regnskap og budsjett er gjennomgått med Øystein Wormdal, Matilda Nnamdi og Ronny 

Endresen. Disse vil fungere som kontrollutvalg neste år. Vibeke redegjør for regnskap og 

budsjett til styret og viser til notat i årsmeldingen.  

Jon går gjennom sakene som skal tas opp på årsmøtet. Sakene gjelder skifte av 

kunstgressdekket og oppstart av håndballaktivitet. Disse sakene ble gjennomgått på forrige 

styremøte. Det har kommet inn en sak fra et medlem i klubben; Romolslia Sportsklubb skal i 

alle sammenhenger, formelle som uformelle, ha et klart og tydelig standpunkt mot bruk av 

VAR i norsk fotball. Styrets innstilling til denne saken er at Romolslia Sportsklubb ikke 

ønsker å ta stilling til bruk av VAR, da dette ikke angår oss som klubb innen breddeidrett. 

Medlemskontingent: Ingen økning, fortsatt 250 kr. 

Aktivitetsavgift: Ingen økning i fotball, samme som fjoråret. Liten økning på futsal pga 

underskudd i driftsutgifter relatert til futsal i årets sesong. Jon deler forslag til aktivitetsavgift 



 
relatert til håndballaktivitet, dersom det blir opprettet som aktivitet på årsmøtet. Fakturering 

for fotball vil være over to terminer, mens de andre aktivitetene faktureres en gang årlig. 

Fortsatt 50 % rabatt for trenere og søskenmoderasjon. 

Jon gjennomgår budsjett for 2025 med styret.  

Jon gjennomgår årshjul 2025 for klubb, fotball og friidrett. 

Jon gjennomgår valg 2025 og redegjør for de som stiller til valg og nye kandidater. Jon viser 

organisasjonskart og rollefordeling. 

Jon viser lån og nedbetaling av dette i 2024, i forbindelse med klubbhuset. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


